
ZAPISNIK ŽPS – DECEMBER 2017 
 

Zap. št. seje:    2 / 3.leto        Dne:           13.12.2017    

Pričetek seje:  19.40        Zaključek seje:  21:20   
  

Prisotni: župnik Boštjan, Manuela Kompara, Matic Mušič, Jana in Dani Ložar, 
Roman Cimerman, Franc Banko, Majda in Ivan Mušič, Vera Maglica, Silvo Batis, 
Jernej Rebolj (GS), Tine Breznik (GS)(prišel z zamudo) 

 
Odsotni: Miha Bevk (opavičen) 

 

 
Začetna misel/molitev: 
Misel iz adventnega koledarja 2017. 
 
Točke dnevnega reda: 

1. Dogodki pred nami (advent, jaslice, duhovna obnova)  
2. Dela na župnijskem dvorišču 
3. Razno – razprava glede obnovitvenih del na cerkvi 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 
0. PREGLED ZAPISNIKA: (1/3) – 2.10.2017 

Zapisnik je bil sprejet brez pripomb. V nadaljevanju se bo potrebno 
posvetiti problematiki pranja cerkvenega perila. Predavanje z naslovom 
Jehove priče, ki ga je vodil dr. Bogdan Dolenc, je lepo uspelo – privabil je 
kar lepo število ljudi. 

 
1. TOČKA DNEVNEGA REDA: Dogodki pred nami 

Dogodki pred nami: 
- 16.12. bo na Rovah »Duhovna obnova« s pričetkom ob 9. uri 
- 22.12. bo, kot je to že običajno, v Domžalah spovedni dan 
- 14.1. bo v župniji Mengeš Dekanijski odbor za mladino 
 
Jaslice: 
Že na prejšnji seji ŽPS je bilo jasno, oziroma slutiti je bilo že dlje časa, da se 
za postavljanje/izdelavo letošnjih jaslic nebo javil nihče. Verjetno bo to na 
koncu pristalo ponovno na plečih stare ekipe, za kar se jim že vnaprej 
zahvaljujemo. 



 
 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: Dvorišče 
Dela na dvorišču so bila v polnem razmahu kljub slabemu vremenu. Bodo 
pa začasno ustavljena za čas, da se vse posede in umiri. Po tem se bodo 
dela nadaljevala po obstoječem načrtu, o katerem smo bili seznanjeni na 
oktobrski seji ŽPS (2.10.2017, 1. točka dnevnega reda). 
 

3. TOČKA DNEVNEGA REDA: Razno – razprava glede obnovitvenih del 
Ta točka dnevnega reda je bila najbolj kipeča od vseh prejšnjih, zato bo 
najverjetneje o tem govora tudi na prihodnji seji. Debata se je razplamtela 
okrog, za nekatere člane ŽPS, neupravičenih/nesmiselnih del na 
župnijskem dvorišču oz. »zapravljanju« denarja za stvari/projekte, ki niso 
vezani na samo obnovo cerkve. Očitki/kritike so, predvsem s strani 
gospoda Batisa in gospe Maglice, leteli na župnika, češ da župnik dela zase 
in da v cerkvi za ljudi še ni nič naredil oz. da ljudem nimamo česa pokazati 
(kar se tiče zunanjosti cerkve). Gospa Maglica je mnenja, da se projektov 
lotevamo na napačen način: najprej bi morali obnavljati cerkev, šele 
potem druge stvari (kot je obnova župnijskega dvorišča, kipi, kor ipd.). 
 
Seveda si vsi želimo, da bi bila naša cerkev lepa, in da bi jo dodobra 
prenovili, ne samo strehe in fasade. Župnik je še enkrat več poudaril (pa to 
je tudi mnenje večih članov ŽPS), da če se obnavlja cerkev, jo je potrebno 
obnoviti tako, da bo to dobro in da bo zadeva trdna (torej preprečitev 
nadaljnjega posedanja - temelji, statika, odvodavanje, izolacija). Če že 
gremo v obnavljanje, je smiselna obnova tistih delov, katerih kasneje ne 
bo potrebno ponovno obnavljati zaradi drugih morebitnih dejavnikov 
(posedanje ipd). Kljub temu je potrebno poudariti, da je obnova cerkve 
večji projekt (tako z obsega del, kot s finančne perspektive), v katerega se 
mora vključiti več strani (cela župnija, občina, …), in več strokovnjakov. 
Potrebno bo očitno še počakati na vsa dovoljenja in se dogovoriti o 
smernicah, kaj se da (glede na razpoložljive finance) izdelati na kratek oz. 
dolgi rok. 
 
Več kot očitno pa je, da nekateri člani niso izrazili svojega mnenja glede 
obnove dvorišča že na prejšnjih sejah ŽPS, ko je bila za to morda priložnost 
oz. dela še niso stekla. Tako je neodobravanje nad deli na župnijskem 
dvorišču očitno padlo sredi projekta. Ob vsem tem nad tovrstnimi 
investicijami bdi gospodarski svet (GS) s ključarji župnije. 
 



Še očitek/kritika/predlog, da je ljudem potrebno nekaj ponuditi, ker v 
cerkev hodijo vsi, v župnišče samo pa ne. 
Verjetno nekateri pozabljajo, da je potrebno faranom najprej priti preko 
dvorišča tudi v župnišče (da darujejo za svete maše). Ob vsem tem pa 
dvorišče samo  ni namenjeno samo gospodu župniku, pač pa tudi otrokom 
ki obiskujejo verouk, udeležencem oratorija in drugih skupin, ipd. Vsi pa 
vemo, kakšno je bilo stanje na dvorišču ob močnejšem deževju. 
 
Debata je nanesla tudi o ogrevanju cerkve. Ljudje naj bi se pritoževali, da 
je le-ta prehladna in da zaradi tega ne hodijo v cerkev. Dejstvo je, da so 
cerkve ogromni prostori, praktično neizvedljivi za popolno ogrevanje. In to 
ni problem samo naše župnije, pač pa večine cerkva. Predlog člana ŽPS (ni 
podatka kdo točno) je bil, da bi imeli pozimi svete maše v učilnici oz. da se 
v cerkvi uredi zadovoljivo ogrevanje. 
- Dodano kasneje 

Problem, ki nastane tu je sledeč: Zaradi verouka v veroučnih učilnicah 
bi bilo potrebno nekoga zadolžiti, ki bi pred pričetkom VSAKE sv. maše 
vzpostavil takšno stanje, ki je potrebno za sveto mašo – umakniti mize, 
razvrstiti stole, pripraviti daritveno mizo (oltar). Po koncu sv. maše bi 
bilo potrebno vse to ponovno razvrstiti nazaj za potrebe veroučne šole. 
In ta oseba zagotovo ni gospod župnik ali kdo od ministrantov, ker 
vemo, da so velikokrat župnik ali duhovni pomočnik sami, brez 
ministrantov (neresnost pri ministriranju). 
Še večji pomislek pa je potem ta, da je smiselno potem v tem prostoru 
v tabernaklju hraniti Najsvetejše in/ali posvečene hostije (v 
nasprotnem primeru bi moral župnik pred in po obhajilu v cerkev). Ob 
vsem tem ta prostor potem postane »posvečen kraj«, kjer se je 
potrebno dostojno obnašati, kar je pa pri veroučnih urah težje 
zagotoviti. 

 
 

4. ZAKLJUČEK: 
Na prihodnji seji ŽPS bo očitno še veliko govora o tem, ali so določeni 
projekti v župniji opravičeni ali neupravičeni oz. kakšna so mnenja o tem, 
ali se dela zgolj za izbrance ali za skupno dobro. 
Sejo smo kljub temu zaključili v bolj veselem vzdušju s pogostitvijo in 
zdravico na prihajajoče praznike. 
 
 
 



 
Sprejete odločitve: 

- filma v letošnjem adventu ne bo      ____ 
- ostaja stara ekipa za izdelavo jaslic     ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 

 
 
Zavrnjene odločitve: 

-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 

 
 
 

Zapisnikar: Manuela Kompara (prepisal in ubesedil Miha Bevk) 


